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 2015דצמבר ב 7

 בדצמבר( 1) 1פגישה  –תכנית אב לתלפיות ארנונה קבוצת ליווי ל

 משתתפים:
 פיליפ יקר

 מינדי קורנברג
 גולדשטיין מרלה הייברג

 פנינה בק
  

 נעמי לרנר רוזנברג
 צפי סיימונס

 רומני יןהל
 מתכננת אורבנית שכונתית –עדי פרי 

 סטודנט לעבודה קהילתית –אמוץ יהושע בר סלע 
 

בתחילת ספטמבר דנה ועדת ההיגוי של העיריה בחלופות לתכנית האב, כשלב מתקדם בדיון בחלופות.  רקע:

-. החלופות )שהצטמצמו מו ניתנו הנחיות לגבי המשך העבודה ומאז עברה התכנית עוד כמה גלגוליםבפגישה ז

ישה להתייחס ( הוצגו לתושבים בשני כנסים, אך היה קשה לדון בהם בצורה ממוקדת. מטרת הפג3-ל 4

לחלופות שהוצעו ולבחון אותן בראי השכונה, כדי שניתן יהיה להוציא לבסוף חוות דעת שכונתית בנוגע אליהן. 

  כבסיס להמשך העבודה )חלופה ב(.בספטמבר בה המשתתפים ביקשו לפתוח בחלופה שהעיריה בחרה 

 
 בנושא תנועה: .א

  ר תנועה עוברת גדולה בשכונה, שאיננה חשש שהדבר ייצ -החסימה שבין לייב יפה לבית"ר פתיחת

 שכונתית.-מאידך, הועלה הצורך בלאפשר זרימת תנועה פניםהכרחית. 

בנוסף: קצה רחוב בית"ר, חשוב למשתמשי בית הכנסת. מאפשר "זרימה" בטוחה החוצה. כמו כו, 

על בית  . ההצעות שהועלות "עולות"לא ברור הנדסית איך פותחים את המעבר בין לייב יפה לבית"ר

 שמול. הכנסת ועל הבניין

 ים המלח לבין לייב יפה בית"ר -בין כפר עציוןדרום -בציר צפוןעומסי התנועה  ה שלחלוקלבחון וצע ה

 .)בשני רחובות חד סטריים(

 4 כיצד משתלב עם נתיבי  – נתיבים ליציאה מהשכונה ואחד כניסה 3, ביניהם נתיבים בדוסטרובסקי

 נתיבים לבאים מדרום לצפון(? 2התנועה העתידיים של דרך חברון )

  מאוד פרוייקט ? )שלו מה מידת ההתכנות .למי מיועד החניוןלא ברור  –חניון מתחת לשד' עין צורים

 .סבירהלא ת הצעה נשמע ? מי יתפעל?מי יקח על עצמו את הפיתוח , בשטח ציבורי(.יקר

  תומכים בפיתוחה –ציון כפר עטיילת 

  ( לגבי מספר המקומות החסרים.48לא ברור נתון החניה שמופיע בשקף השקלול )שקף  –חניה 

  יש להתייחס לשלביות הביצוע, בין שיפורי התנועה הנדרשים והבינוי. האם קיימת  –שלביות

 ?התייחסות כזו

  איך תשתית הדרכים תשא את תוספת  ?תנועה הנוכחיים והעתידייםהבדיקה של נפחי האם נעשתה

 יחידות הדיור?

 
 :בעניין הבינוי .ב

  הבינוי האינטנסיבי בעין גדי סותר את השימור הנדרש ין גדי? מה ההגיון בעיבוי סביב ע -עין גדי

 ?הבינוי ישא את תוספתהקיים איך הרחוב כמו כן, לא ברור  לרחוב.
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  ,מבקשים לבחון זאת והעדר ציפוף באזור החדש. )ולשימור( אין היגיון בציפוף באזור הותיק ככלל

 מחדש.

  באופן ספציפי דובר )דרך חברון -המוצע בשלום יהודההשפעה סביבתית של הפינוי בינוי נבחנה האם

 (?שיווצר ברחוב משטר הרוחותעל בדיקת 

 
 :שימור .ג

 השארת הנושא לטיפול נקודתי של מחלקת שימור, ביחס לכל מבנה, מאבדת את ההתייחסות 

 יש צורך בהנחיות כוללות. לשימור. וייםאר, שולמרקם למתחם

  ,מבנים נוספים בשכונה )למשל מבנים בקורא לא ברור למה לא מופיעים בהסתייגויות יועץ השימור

האם הם מיועדים בכלל לשימור?  הדורות( ככאלה שהבינוי המוצע בהם חורג מהמלצות השימור.

 איזה שימור זה? ? עליהם קומות להוסיףיהיה האם ניתן 

 

 :בעניין השטחים הציבוריים )שצ"פים ומגרשים למבני ציבור( .ד

  השכונה לא יכולה לקבל את תוספת יחידות הדיור המוצעת, מבחינת מצאי שטחים פתוחים ושטחים

משמעותיים של מבני ציבור ושטחים פתוחים. התכנית מחריפה  כבר כיום יש חוסרים למבני ציבור.

 את המצב בצורה לא סבירה!

 חייבים להגדיל באופן משמעותי את שטחי הציבור. 

  את המצאי של השטחים הפתוחיםיכולים להגדיל  על מבנים מסחרייםציבור ו על מבני גגות ירוקים .

 מוצע לבדוק זאת במסגרת התכנית.

 

 לקיים פגישה נוספת לדיון בחלופות א' וג'. בהמשך יגובשו הדברים לחוות דעת שכונתית. סוכםבסוף הפגישה 

כמו כן, ביקשו המשתתפים להפגש עם יועת התנועה של התכנית ולראות בדיקה של נפחי תנועה ועומסים 

 הנוכחיים והעתידיים, וכיצד ניתן מענה לדבר בתכנית.

 

 


